
Stevilka: 032-212023-5
Datum: 19.5.2023

ZAPISNIK

4. seje Obiinskega sveta obdine RogaSovci, ki je bila v detrtek, 20. 4.2023 ob 18.00 uri v prostorih

Kulturne dvorane obdine Roga5ovci, kijo je vodil iupan Rihard Peuraia.

Prisotni:
- iupan obdine Rihard Peurada

- dlani obdinskega sveta: Agata Recek, Andrej Kisilak, Andreja Koller, Danijela Kolar, Alen Schwarz,

Drago BertalaniE, Frandi5ek Kranjec, Joief Mencigar, Joiica FtikaS, Karel Horvat, Martin Ficko, Milan

Frdko, Slavko Barbarid, Suzana Bokan.

- ostali prisotni- vabljeni: Klaudija 5. St<afar - direktorica PISK, Edith Z. Sapad - direktorica ZD M.S.,

Aleksander Mencigar - ravnatelj 05 Sv. Jurij
- ostali prisotni - obEinska uprava:, Dragica Tomovid, radunovodja Vll/2, Laura Muniha, strok. sod.

Vll/1, Anja Cigut strok. sodel. Vll/1 in Simona Janid, strok. sod. Vl.

Odsoten: Darko Felkar dlan OS.

DNEVNI RED:

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepfnosti.
2. Obravnava in potrditev dnevnega reda.

3. Pregled in potrditev zapisnika 3. seje ObEinskega sveta Obiine RogaSovci.

4. ZakljuEni raEun ObEine Roga5ovci zaleto2022.
5. Seznanitev in obravnava Poslovnega poroEila PISK M. Sobota zal.2O22.
6. Seznanitev in obravnava Letnega poroEila Zdravstvenega doma M. Sobota zal.2022in

podaja soglasja k sprejetim sklepom zavoda ter Programa dela in finanEnega naErta za l.

2023.
7. Seznanitev in obravnava Letnega poroEita JVIZ OS Sv. Jurii zal.2022.
8. Predlog Programa Sporta v ObEini Roga5ovci za leto 2023.

9. Predlog tetnega programa kulture v ObEini Roga5ovci za Ieto 2023.

10. Predlog letnega programa dru5tev izven podroEja kulture, Sporta in turizma za leto 2023.

11. Predlog Letnega programa turizma za leto 2023.

12. Predlog Letnega programa podjetniStva za leto 2023.

13. Predlog sklepa o podeliWi obEinskih priznanj in nagrad za leto 2O22,

14. Potrditev dodatnih kandidatov za Elana vaike skupnosti Sotina in PertoEa.

15. Pobude in vpraianja.
16. Razno.

TE. 1- Otvoritev seje in ugotovitev sklepEnosti

I

Zupan je pozdravilvse navzoee in ugotovil, da je obtinski svet sklepEen (prisotnih 14 Elanov obEinskega

sveta).



TE.2 - Obravnava in potrditev dnevnega reda

elani obdinskega sveta so se s predlaganim dnevnim redom strinjali, zato je iupan dal na glasovanje

SKLEP 5t.27

Potrdi se dnevni red 4. seje obfinskega sveta.

Pred glasovanjem je bilo prisotnih 14 Elanov obiinskega sveta, od tega je 14 ilanov glasovalo
zA.
Sklep JE BIL sprejet.

Ti. 3 - Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje ObEinskega sveta Obiine RogaSovci

Ker ni bilo pripomb na zapisnik 3. redne seje obdinskega sveta, je iupan dal na glasovanje

Potrdi se zapisnik 3. redne seje ObEinskega sveta ObEine Roga5ovci v zapisani obtiki.

Pred glasovaniem ie bilo prisotnih 14 Elanov obdinskega sveta, od tega je 14 Elanov glasovalo ZA.

Sklep JE BIL sprejet.

TE. 4 - ZakljuEni raEun ObEine RogaSovci za leto 2022

Uvodoma je iupan povedal, da realizacija zakljudnega raEuna res ni visoka, vendar pa de se izvzameta

dva velika projekta lzgradnjo kanalizacije v romskem naselju PertoEa, kije ostal nerealiziran in projekt

Nadgradnja vodovodnega sistema B, je realizacija vseeno visoka. Dotaknil se je nekaterih vedjih

odhodkov obEine in sicer pladila razlike med ceno programov v vrtcih in pladili star5ev, sofinanciranja

investicij prostovoljnih gasilskih dru5tev ipd. Omenil je 5e zadolievanje oz. najem posojila za namen

financiranja nadgradnje vodovodnega sistema B in poudaril, da se to posojilo jemlje v imenu vseh obdin

sofinancerk projekta, zato se tudi obresti, ki so v zadnjem dasu modno narasle, delijo med vse obdine.

V nadaljevanju je omenil 5e nerealiziran projekt Kanalizacija v romskem naselju Pertoda in povedal, da

je vloga obdine za sofinanciranje kondno priSla v obravnavo na pristojnem ministrstvu. Omenilje 5e

nizko realizac'rjo nakupa zemljiSi in povedal, da je ostal nerealiziran nairtovan nakup nepremidnin v

Sotiniod SUtitta do kamnoloma oz. se prena5a v letoSnje leto.

Nadaljevala je Dragica Tomovid in izpostavila najveEji davdni prihodek, t.j. dohodnina, kije bila v letu

2022 realizirana v viSini 2.385.863,00 EUR. Omenila je 5e nekatere veEje transferne prihodke in sicer

prejeta sredstva za uravnoteienje razvitosti obdin, sredstva za sofinanciranje uresnidevanja ustavnih

pravic - Romi in pa seveda EU, RS sredstva in sredstva Sklada za vode - za nadgradnjo vodovodnega

sistema B. V nadaljevanju se je dotaknila 5e odhodkov in omenila nekatere vedje investicijske odhodke

kot so odhodki za obnovo lokalnih cest in javnih poti, ureditev vefnamenskih udnih prostorov v

mansardi Osnovne Sole SvetiJurij, nakup traktorja Deutz, nakup zemlji5d ipd.

Mencigar Joief pa je povedal, da je zakljudni ratun obravnaval tudi Odbor za javne finance in ni imel

nobenih pripomb.
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SKLEP 5t.28



!n

Razprave ni bilo, zato je Zupan dal na glasovanje

SKLEP 5t.29

ObEinski svet ObEine Roga5ovci soglaia, da se predlog ZR proraEuna ObEine RogaSovci za

leto2022 sprejme po skraj5anem postopku.

Pred glasovaniem ie bilo navzoEih 14 Elanov obdinskega sveta, od tega je 14 Elanov glasovalo

zA.

sKtEP 5t.30

ObEinski svet OR sprejme ZR Obiine RogaSovci za leto 2022.

Pred glasovaniem je bilo navzoiih 14 Elanov obdinskega sveta, od tega je 14 ilanov glasovalo

zA.
Sklep JE BIL sprejet.

Ti. S - Seznanitev in obravnava Poslovnega poroEila pl5K M. Sobota zal.2O22

Poslovno porodilo so dlani obdinskega sveta prejeli z gradivom za sejo, podrobnejSo predstavitev

poroEila pa je podala direktorica Klaudija 5ek Skafar.

Razprave ni bilo.

ObEinski svet Obiine Roga5ovci se je seznanil s Poslovnim porotilom P|SK Murska Sobota

zal.2O22.

Tt.6- Seznanitev in obravnava Letnega poroEila Zdravstvenega doma M. Sobota zal.2O22

in podaja soglasja k sprejetim sklepom zavoda ter Programa dela in finanEnega naErta za l.

2023

Letno porodilo za l. 2022 ter program dela s finandnim nadrtom za 1.2023 je predstavila direktorica ZD

M. Sobota Edith Ziiek SapaE.

Ob[inski svet ObEine RogaSovci se je seznanil z Letnim poroEilom Zdravstvenega doma

Murska Sobota za leto 2022.

Razprave ni bilo, zato je iupan dal na glasovanje

sKtEP 5t.31

ObEinski svet ObEine Roga5ovcije podal soglasje k Programu dela in finanEnemu naErtu za

l.2023 ter soglasie k sprejetim sklepom zavoda.

J

Pred glasovanjem je bilo navzoEih 14 ilanov obdinskega sveta, od tega je 14 Elanov glasovalo ZA.

Sklep JE BIL sprejet.



Td. 7 - Seznanitev in obravnava Letnega poroiila JVIZ OS Sv. Jurij za 1.2O22

Ravnatelj osnovne 5ole Aleksander Mencigar je predstavil delovanje in poslovanje zavoda v preteklem
letu. Vsebina porofila je razvidna iz priloienega gradiva za danaSnjo sejo. Ravnatelj pri tej todki omenil,
da je investicija izgradnje Solskih prostorov v mansardi Sole v zakljudni fazi in da bodo prostori kmalu
predani svojemu namenu.

Razprave nibilo

ObEinski svet ObEine RogaSovci se je seznanil z Letnim poro6ilom JVIZ OS Sv. Jurij za 1.2022.

Ti. 8 - Predlog programa Sporta v OR za leto 2023

Program Sporta za leto 2023 je kot ie prej5nja leta bil pripravljen na podlagi Pravilnika o sofinanciranju
letnega programa Sporta v OR in doloda programe Sporta po posameznih vsebinah, obseg sredstev in
osnovne pogoje, kijih mora izpolnjevati dru5tvo za pridobitev sredstev iz obdinskega proraduna. ViSina
sredstev je enaka kot v lanskem letu to je 49.000,00 EUR.

Razprave ni bilo, zato je bil dan na glasovanje

SKLEP 5t.32

ObEinski svet ObEine Roga5ovci sprejme Program Sporta v OR za l.2O23v predtaganivsebini.

Pred glasovaniem ie bilo navzoiih 14 Elanov obiinskega sveta, od tega je 14 Elanov glasovato ZA.
Sklep JE Blt sprejet.

TE. 9 - Predlog Letnega programa kulture v OR za leto 2023

V uvodu te todke je kratko obrazloiitev podala Laura Munih. Povedala je, da pri pripravi letnega
programa kulture ni bilo nobenih sprememb in da je v proradunu za sofinanciranje ljubiteljskih
kulturnih dejavnosti in kulturnih projektov v letu 2023 namenjenih 14.OOO,OO EUR. Predlog programa
je obravnaval in potrdil tudi pristojni odbor.
Razprave ni bilo, zato je iupan dal na glasovanje

SKLE 5t.33

ObEinski svet Ob6ine Roga5ovci sprejme Letni program kulture v OR za a.2023 v predlagani
vsebini.

Pred glasovanjem je bilo navzoiih 14 Elanov obdinskega sveta, od tega je 14 ilanov glasovalo ZA.
Sklep JE BIL sprejet.

Tt. 10 - Predlog Letnega programa druStev izven podroEja kulture, sporta in turizma za leto
2023

Laura Munih je povedala, da je Letniprogram druStev izven podroEja kulture,5porta in turizma za leto
2023 pripravljen na podlagi Pravilnika o sofinanciranju programov druStev izven podrodja kulture,
Sporta in turizma in da so v proradunu za ta namen v letu 2023 zagotovljena sredstva v vi5ini 6.700,00
EUR. Predlog programa je obravnaval in potrdil tudi pristojni odbor.
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Razprave ni bilo, zato je Zupan dal na glasovanje

SKLEP 5t.34

Obiinski svet ObEine RogaSovci sprejme Letni program druStev izven podroiia kulture,
Sporta in turizma v OR za l.2O2t v predlaganivsebini.

Pred gtasovanjem je bilo navzoEih 14 Elanov obdinskega sveta, od tega je 14 Elanov glasovalo ZA.

Sklep JE BIL sprejet.

TE. 11- Predlog Letnega programa turizma za leto 2023

Laura Munih je povedala, da program pripravljen v skladu s Pravilnikom o sofinanciranju programov

na podrodju turizma v OR v letu 2021. ViSina sredstev znaia 2.500,00 EUR proraiunskih sredstev.

Predlog programa je obravnaval in potrdil tudi pristojni odbor.

Razprave ni bilo, zato je iupan dal na glasovanje

sKrEP 5t.35

Obtinski svet ObEine RogaSovci spreime Letni program turizma v OR za 1.2023 v predlagani

vsebini.

Pred glasovanjem je bilo navzoiih 14 Elanov obEinskega sveta, od tega je 14 Elanov glasovalo ZA.

Sklep JE Blt spreiet.

TE. t2 - Predlog tetnega programa podietniStva za leto 2023

Laura Munih je predstavila oba ukrepa, vi5ino sredstev in nadin dodeljevanja sredstev ter das izvajanja

ukrepov. ViSina sredstev znaSa 20.000,00 za oba ukrepa. Predlog programa je obravnaval in potrdiltudi
pristojniodbor.
Razprave ni bilo. Zupan je dal na glasovanje

sKtEP 5t.36

ObEinski svet ObEine RogaSovci sprejme Letni program podietni5tva zal.2O23 v predlagani

vsebini.

Pred glasovanjem je bilo navzoEih 14 Elanov obdinskega sveta, od tega je 14 Elanov glasovalo ZA.

Sklep JE BIL sprejet.
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Ti. 13 - Predlog sklepa o podelitvi obiinskih priznanj in nagrad n leto 2022

Suzana Bokan kot predsednica Komisije za priznanja in nagrade je povedala, da na javni razpis prispeli
Stirje predlogi, in sicer:

1. PODJETJE ETSTUIGRADIE D.O.O., SERDICA LD,9262 ROGASOVCI: >PRIZNANJE OBEINE

RoGAsovcl(
2. DRUSTVO SKAWOV ROYAL RANGERS PREKMURJE, NUSKOVA 72A,9262 ROGASOVCI: IIPRIZNANJE

oBerNE RoGASovcr(

3. EDVARD MIHALIE, ROGASOVCI 25A,9262 ROGASOVCI: >NAZIV EASTruI OBEEru<

4. zENSKO FRIZERSTVO, MARGIT GRAH S.P., SVETTJURTJ 7D,9262 Rogasovci: ))pRIZNANJE OBetNE

RoGASoVct(.

Komisija je po pregledu predlogov sprejela, da se priznanje Obiine Roga5ovci dodeli podjetju eebelji
Gradid in druStvu Royal Rangers, naziv dastnega obdana se podeli Edvardu Mihalidu, Zensko frizerstvo
Margit Grah pa prejme iupanovo priznanje.

RAZPRAVA

Andrej Kisilak je predlagal, da se za posamezno priznanje oz. nagrado glasuje lodeno.

Joiica F0ka5 je povedala, da se ne strinja s podelitvijo naziva dastniobdan Edvardu Mihalidu, saj je za

to malo preuranjeno. Poleg tega Edvard Mihalii ni dosegel kakinih izjemnih doseikov, ampak je vse
kar je bilo doseieno, bilo ustvarjeno v pristojnostih in obveznostih opravljanja funkcije iupana, kar bi
lahko pripisalitudi prvemu iupanu obiine.

V nadaljevanju so tudi ostali tlani obdinskega sveta podali svoje nestrinjanje oz. strinjanje glede
predloga za dastnega obdana.

Po konEani razpravi, je iupan dan na glasovanje naslednje sklepe:

SKLEP 5t.37

ObEinski svet ObEine RogaSovci sprejme sklep, da se podeli naziv iasni obtan obiine
RogaSovci za leto 2O22: Edvardu MihaliEu, Roga5ovci 25a,9262 Roga5ovci.

Pred glasovaniem ie bilo navzoiih 14 ilanov obEinskega sveta, od tega je 9 Elanov glasovalo ZA, 5
Elanov pa je glasovalo PROTI.

Sklep JE BIL sprejet.

sKtEP 5t.38

ObEinski svet ObEine RogaSovci sprejme sklep, da se podeli priznanje ObEine RogaSovci za

leto 2022: podjetju eebelji gradii d.o.o., Serdica Ld,9262 Roga5ovci.

Pred glasovanjem ie bilo navzoEih 14 Elanov obiinskega sveta, od tega je 13 Elanov glasovalo ZA, 1

Elan niglasoval.
Sklep JE BIL sprejet.
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SKLEP 5t.39

Obtinski svet ObEine RogaSovci sprejme sklep, da se podeli priznanie ObEine RogaSovci za

teto 2022: DruStvu skavtov Royal Rangers Prekmurje, Nuskova 72a,9262 Rogaiovci.

Pred gtasovanjem ie bilo navzotih 14 Elanov obdinskega sveta, od tega je 14 Elanov glasovalo ZA.

Sklep JE BtL sprejet.

Ti. 14 - Potrditev dodatnih kandidatov za Elana vaike skupnosti Sotina in Pertoia

Za va5ko skupnost Sotina in Pertoda sta naknadno prispeli 5e dve izjavi, zato je iupan predlagal, da

obiinski svet predlagana kandidata potrdi.
Razprave ni bilo, zato je bil dan na glasovanje

SKLEP 5t.40

Ob[inskisvet ObEine Roga5ovci potrdiGorana Baranja za Elana vaike skupnosti PertoEa in

Andreja BuEeka za Elana vaSke skupnostiSotina.

pred gtasovanjem je bilo navzoiih 14 Elanov obdinskega sveta, od tega je 14 Elanov glasovalo ZA.

Sklep JE BIL sprejet.

TE. 15 - Pobude in vpraianja

loief Mencigar je predlagal, naj se uredi kroii5Ee na Pertoti

Martin Ficko je vpraial kako je glede koncesnine, ki jo dobi obdina iz naslova trajnostnega

gospodarjenja z divjadjo in ali bi ta sredstva lahko dobila Lovska druiina Roga5ovci?

Zupan je odgovoril, da se bo uredilo in se bodo sredstva namenila za potrebe lovstva v obiini.

Agata Recek je predlagala, da bise naj kontejnerji na javnih povriinah (pokopali5Ea) pogosteje praznili

ali pa se naj postavijo veiji kontejnerji.

Milan FrEko je ponovno izpostavil problematiko odlaganja odpadkov pri zbirnem centru v Serdici.

TE. 13 - Razno

Zupan je Elane obdinskega sveta seznanil z naslednjimi tekodimi zadevami:

- podpisana je bila pogodba za namen postaviWe multimata, ki bo postavljen v roku treh tednov

na trgu Sv. Jurija pri Kulturni dvorani obiine Roga5ovci;

- prejeli smo dopolnitev za vlogo na razpis za ureditev kanalizacije v romskem naselju Pertoda,

zadeve se ie urejajo;
- prijavili smo se na razpis za sofinanciranje ureditve cest v romskem naselju Sotina in Serdica in

dobili dopolnitev za Sotino (sluinostne pogodbe);
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glede izgradnje plodnikov in kolesarske steze od Nuskove do Sotine je bila s strani ministrstva
podana naslednja informacija: v letih 2023 in 2024 se ne bo 5e nii gradilo, ker v driavnem
proradunu za ta namen ni denarja, podboj v Nuskovi pri Gabrovih se bo uredil prednostno 5e

v leto5njem letu. V mesecu maju bodo pri5li na ogled predstavniki iz Direkcije za ceste iz

Ljubljane, da se preveri stanje driavnih cest v obeini. V slabem stanju je cesta na Pertoii in
cesta v Sotini proti kamnolomu;
izbran je bil izvajalec za izgradnjo novega stolpa na Sotinskem bregu, rok za dokondanje je 15.
6.2023;
izvedenih je skoraj 80% vseh del pri izgradnji vodovoda, razen v MO M. Sobota in v obtini
Ti5ina, tako da bivsa dela lahko bila kondana ie v mesecu avgustu leto5njega leta. Zaostajamo
pa v posredovanju zahtevkov, zato driava tudi finandna sredstva nakazuje v zamikih in iz tega
naslova smo se morali namensko zadoliiti, da lahko krijemo stroSke izvajalcu. Doloden problem
se je pojavil tudi pri novogradnjah v obiini, saj Upravna enota zahteva soglasje obdine glede
prikljuditve na vodovodno omreije, vendar smo to zadasno reiili s soglasji, v katerih je
navedeno, da obdina zagotavlja pitno vodo z dovozi vode z gasilskimi cisternami.

Joiica Fiika5 je ponovno predlagala, da se naj >senje< prestavi nazaj na staro mesto, to je na trg
pred cerkvijo.
Zupan je povedal, da se bo o tem odlodalo na eni od naslednjih sej in dodal, da se bo pripravil nov
scenarij oz. program, ki se bo odvijal veE dni v sklopu praznovanja obdinskega praznika.

Seja je bila kondana ob 21. uri

Zapisala

Simona Janid

Zapisnik ie bilzakliuEen s sklepom Stevilka 40.

Zupan obdine

w'
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